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RADA  POWIATU   

    w SŁUPSKU           

 

OR.0002.36.2021.II  

        

 

 

Protokół Nr XXXVI/2021 

sesji  Rady Powiatu Słupskiego 

z dnia 30 grudnia 2021 roku 

 

 

XXXVI sesja Rady Powiatu Słupskiego odbyła się zdalnie, o godz.1300. 

 

Ad. I.     

Otwarcie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - otworzył XXXVI  sesję Rady Powiatu 

Słupskiego. 

 

Powitał obecnych  radnych.  

Powitał Zarząd Powiatu Słupskiego z jego przewodniczącym panem Pawłem Lisowskim. 

Powitał kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu.  

Powitał wszystkich obecnych na sesji. 

 

Obsługę prawną zapewnił radca prawny pan Maciej Pryputniewicz. 

 

Ad. II 

Stwierdzenie kworum 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - na podstawie listy obecności 

stwierdził, że w obradach uczestniczyło 21 radnych, na stan ustawowy rady 21 radnych.                     

Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

(lista obecności radnych stanowi zał. nr 1  do protokołu) 

        

Przypomniał, że porządek obrad przekazał wcześniej do zapoznania (zał. nr 2 do protokołu) 

 

Zapytał, czy są inne propozycje.  

 

 Głosu udzielił Panu Pawłowi Lisowskiemu staroście słupskiemu. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- poprosił o włączenie do porządku obrad projekt uchwały Rady 
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uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Potęgowo pomocy finansowej. Nadmienił, że                    

w związku z dyskusją na poprzednich komisjach wspólnych pojawiły się głosy, mówiące, że uchwała 

ta powinna zostać uchylona. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przystąpił  do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały uchylającej  w sprawie 

udzielenia Gminie Potęgowo pomocy finansowej, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto 

jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie  udzielenia Gminie Potęgowo  pomocy 

finansowej został wprowadzony do porządku obrad w pkt 5 ppkt 13.  

Zapytał, czy radni maja jeszcze pytania. Głosu udzielił radnemu Zbigniewowi Kamińskiemu. 

 

Radny Zbigniew Kamiński- powiedział, że wczoraj na komisjach była rozmowa na temat uchwały 

bądź zajęcia stanowiska w sprawie podjętej 29 grudnia br. przez Radę Miasta Słupska uchwały.                         

W związku z tym zapytał czy na sesji będzie na ten mowa. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zaproponował, aby do tego tematu 

wrócić w wolnych wnioskach. Głosu udzielił panu Pawłowi Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- powiedział, że  sytuacja ta jest niekomfortowa i niekorzystna 

systemowo, wszyscy w związku z  tym są przeciw. Nadmienił, że ze względu na fakt, że sprawa 

dotyczy gminy Słupsk w pierwszej kolejności konsultował się z Panią Barbara Dykier i uzgodnił, że 

określone działania będą podejmowane wspólnie. W pierwszym dniu po Nowym Roku ma odbyć się 

spotkanie, na którym zostanie wypracowany określony tok postępowania. Jest on dwojaki. Pierwszy 

z nich jest oficjalny, który wynika z formalno- prawnego podejścia do sprawy. Po przeprowadzeniu 

konsultacji z mieszkańcami jesteśmy zobowiązani do wydania opinii w tej sprawie, ponieważ wynika 

to z ustawy o samorządzie gminnym. Na to są 3 miesiące czasu. [zakłócenia] 

 

Radny Konrad Tymecki- poprosił o wyznaczenie terminu i zwołanie komisji doraźnej. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Panu Zdzisławowi 

Kołodziejskiemu. 

 

Pan Zdzisław Kołodziejski członek Zarządu- zaproponował zwołać sesje nadzwyczajną w terminie 

10 lub 11 stycznia 2022, związaną tylko z tym tematem. 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poprosił o 5 minut przerwy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wznowił obrady o godzinie 1330. 

przystąpił do realizacji programu sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 
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3. Przyjęcie protokołów XXXIV i XXXV sesji. 

4. Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz  

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego.  

5. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie Powiatowego programu profilaktycznego w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych przemocą                            

w powiecie słupskim na lata 2021 – 2024; 

2) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które 

finansowane będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2022 roku; 

3) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego; 

5) w sprawie powierzenia Gminie Kobylnica zadania publicznego polegającego na zarządzaniu 

drogą powiatową nr 1153G na terenie miejscowości Słonowice; 

6) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Miasta Ustka na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1197G ul. Kopernika w Ustce (miasto Ustka)”; 

7) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Ustka i Gminy Słupsk na realizację 

zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1115G na odcinku Wytowno-Bydlino - Etap I 

(Gmina Ustka i Gmina Słupsk)”; 

8) w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/342/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 

listopada 2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Ustka na realizację 

działań związanych z promocją projektu oraz promocją produktu turystycznego w ramach 

projektu „Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10 i Wiślana Trasa 

Rowerowa R9 - Partnerstwo Gminy Ustka”; 

9) w sprawie zmiany uchwały nr XXV/245/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego 

2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Miasta Słupsk na realizację zadania pn. 

„Opracowanie Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska na lata 2021-

2030"; 

10) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/269/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 

2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację 

zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 

1197G na odcinku ul. Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”; 

11) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/268/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 

2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację 

zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 

1197G na odcinku ul. Kopernika w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”; 

12) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/235/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 

2020 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Główczyce na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G polegająca na wykonaniu chodników                                    

w miejscowościach Dargoleza i Pobłocie wraz z odwodnieniem (Gmina Główczyce)”; 

13) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Potęgowo pomocy finansowej; 

14) w sprawie zmian w budżecie  powiatu słupskiego na 2021 rok; 
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15) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego; 

16) w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu powiatu, które w 2021 roku nie wygasają                        

z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających 

wydatków; 

17) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego; 

18) w sprawie uchwalenia budżetu powiatu słupskiego na rok 2022, 

18) w sprawie uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie z właściwością. 

6. Wnioski i oświadczenia radnych. 

7.   Zakończenie sesji.  

 

Ad. III.  

Przyjęcie protokołów  XXXIV  i XXXV sesji 

Protokoły z XXXIV i XXXV sesji był wyłożone do wglądu w pokoju nr 207 Wydziału 

Organizacyjnego  oraz na stronie BIP Starostwa Powiatowego, uwag nie było. Stwierdził, że 

protokoły XXXIV i XXXV  sesji rady, zostały przyjęte.    

 

Ad. IV. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu Słupskiego z działalności w okresie od poprzedniej sesji oraz                                                 

z wykonania uchwał Rady Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

             

Pan Paweł Lisowski starosta – zwracając się do przewodniczącego Rady i Wysokiej Rady, 

przedstawił Sprawozdanie, które stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego– otworzył dyskusję nad 

przedstawionym Sprawozdaniem. Zapytał, czy są pytania. Głosu udzielił  radnemu Zbigniewowi 

Kamińskiemu. 

 

Radny Zbigniew Kamiński- zapytał dlaczego Rada Seniorów jest tak mało reprezentatywna. 

Zauważyć w niej  można tylko 3 lub 4 samorządy gminne. Czy oznacza to, że w innych samorządach 

nie ma osób, które mogłyby być wybrane.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- głosu udzielił panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- odpowiedział, że powołanie Rady Senioralnej jest w ramach 

programu ,,Srebrna Sieć”. Dodał, że reprezentowane są prawdopodobnie wszystkie gminy, i tak: Rada 

Gminy Kępice zgłaszała swoich kandydatów, Uniwersytet  III- go wieku w Redzikowie (Gmina 

Słupsk), Stowarzyszenie Sołtysów (Gmina Kobylnica), Klub Seniora z Potęgowa, Rada Seniorów                   

z Gminy Słupsk, Rada Seniorów z Gminy Ustka, Stowarzyszenie z Główczyc, Stowarzyszenie                          

z Gminy Dębnica Kaszubska, Stowarzyszenie z Gminy Smołdzino. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał czy radni maja pytania. Pytań 

nie było. 

 

Ad. V.  

Podjęcie uchwał: 

 

Nadmienił, że  uchwały od ppkt 1 do ppkt 2 omawiane były na Komisji Polityki Społecznej                                    

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 1) w sprawie Powiatowego programu profilaktycznego w zakresie promowania 

             i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych  

             przemocą w powiecie słupskim na lata 2021 – 2024; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 4 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego –przystąpił  do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/359/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia  2021 r.                  

w sprawie Powiatowego programu profilaktycznego w zakresie promowania i wdrażania 

prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci zagrożonych przemocą w powiecie 

słupskim na lata 2021 – 2024, została podjęta. 

 (uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu) 

 

ppkt 2) w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które  

             finansowane będą z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób  

             Niepełnosprawnych w 2022 roku; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 6 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – przystąpił do głosowania i zapytał, 

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21             przeciw -  0   wstrzymało się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/360/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                   

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, które finansowane będą 
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z zaliczki przekazanej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  w 2022 

roku, została podjęta. 

 (uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu) 

 

Nadmienił, że uchwały od ppkt 3 do ppkt 12 omawiane były na Komisji Rolnictwa, Środowiska                         

i Bezpieczeństwa Publicznego a także Komisji Budżetu oraz Rozwoju Powiatu i Inwestycji. 

 

ppkt 3) w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  

                zarządzającym jest Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych  

                przystanków, 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21   przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/361/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                        

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  zarządzającym jest 

Powiat Słupski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu) 

 

ppkt 4) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie  

               publicznego transportu zbiorowego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił panu Marcinowi Kowalczykowi. 

 

Pan Marcin Kowalczyk członek Zarządu- powiedział, że autopoprawka wynika z tego, że linie 

komunikacyjne aby były liniami  powiatowymi muszą być liniami obsługującymi minimum dwie 

gminy. W pierwotnym brzmieniu linia Siemianice- Jezierzyce- Rogawica obsługiwałaby wyłącznie 

obszar jednej gminy i nie mogłaby być organizowana przez Powiat. 

 

 Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 10 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 
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za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/362/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie  publicznego 

transportu zbiorowego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu) 

 

ppkt. 5) w sprawie powierzenia Gminie Kobylnica zadania publicznego polegającego na  

                 zarządzaniu drogą powiatową nr 1153G na terenie miejscowości Słonowice; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 12 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/363/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie powierzenia Gminie Kobylnica zadania publicznego polegającego na zarządzaniu 

drogą powiatową nr 1153G na terenie miejscowości Słonowice, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu) 

 

ppkt. 6) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Miasta Ustka na realizację zadania pn.  

              „Przebudowa drogi powiatowej nr 1197G ul. Kopernika w Ustce (miasto Ustka)”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 14 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  0   wstrzymał się – 0   brak głosu- 1 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/364/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Miasta Ustka na realizację zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1197G ul. Kopernika w Ustce (miasto Ustka)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 15 do protokołu) 

 

ppkt. 7) w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Ustka i Gminy Słupsk na realizację   

              zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1115G na odcinku Wytowno-Bydlino –  

              Etap I (Gmina Ustka i Gmina Słupsk)”; 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/365/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Ustka i Gminy Słupsk na realizację zadania 

pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1115G na odcinku Wytowno-Bydlino - Etap I (Gmina Ustka                 

i Gmina Słupsk)”,została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 17 do protokołu) 

 

ppkt. 8) w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/342/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 

              listopada 2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Ustka na realizację  

              działań związanych z promocją projektu oraz promocją produktu turystycznego 

              w ramach projektu „Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10  

              i Wiślana Trasa Rowerowa R9 - Partnerstwo Gminy Ustka”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 19    przeciw -  0   wstrzymał się – 0  brak głosu- 2 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/366/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie uchylenia uchwały nr XXXIV/342/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 

listopada 2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Gminy Ustka na realizację działań 

związanych z promocją projektu oraz promocją produktu turystycznego w ramach projektu 

„Pomorskie Trasy Rowerowe o znaczeniu międzynarodowym R10  i Wiślana Trasa Rowerowa R9 - 

Partnerstwo Gminy Ustka”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 19 do protokołu) 

 

ppkt. 9) w sprawie zmiany uchwały nr XXV/245/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego  

              2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Miasta Słupsk na realizację zadania  

            pn. „Opracowanie Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska na  

            lata 2021-2030"; 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 20    przeciw -  1   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/367/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXV/245/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 23 lutego 

2021 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Miasta Słupsk na realizację zadania pn. 

„Opracowanie Strategii Rozwoju Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Słupska na lata 2021-2030", 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 21 do protokołu) 

 

ppkt. 10) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/269/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 

                kwietnia 2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka  

                na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę 

               drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto  

               Ustka)”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 22 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/368/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/269/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 

2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. 

Plac Dąbrowskiego w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 23 do protokołu) 

 

ppkt. 11) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/268/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 

                kwietnia 2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka 

                na realizację zadania pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę  

                drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. Kopernika w Ustce (Gmina Miasto 

                Ustka)”; 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 24 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/369/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/268/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 27 kwietnia 

2021 roku w sprawie przyjęcia pomocy finansowej od Gminy Miasto Ustka na realizację zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 1197G na odcinku ul. 

Kopernika w Ustce (Gmina Miasto Ustka)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 25 do protokołu) 

 

ppkt. 12) w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/235/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 

                grudnia 2020 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Główczyce na realizację 

                zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1179G polegająca na wykonaniu 

               chodników w miejscowościach Dargoleza i Pobłocie wraz z odwodnieniem (Gmina 

               Główczyce)”; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 26 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/370/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/235/2020 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 

2020 roku w sprawie zawarcia umowy z Gminą Główczyce na realizację zadania pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1179G polegająca na wykonaniu chodników w miejscowościach Dargoleza                       

i Pobłocie wraz z odwodnieniem (Gmina Główczyce)”, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu) 

 

ppkt 13) uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Potęgowo pomocy finansowej 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają pytania. Głosu 

udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 
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Radny Konrad Tymecki- podziękował staroście za wprowadzenie tej uchwały do porządku obrad, 

twierdząc, że ułatwi ona współpracę. Dodatkowo poprosił aby gmina Potęgowo w szczególności 

została ujęta przy rozdziale środków wsparcia dla Ochotniczych Straży Pożarnych w 2022 r., aby 

środki można było przeznaczyć na doposażenie cysterny- beczki, tak żeby poczuli, iż są wspierani 

przez powiat słupski. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskie – zapytał, czy radni mają więcej pytań. 

Więcej pytań nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 28 do protokołu)  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - przystąpił do głosowania i zapytał,                     

kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały, poprosił podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk,   kto jest przeciw?  kto się wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/371/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r.  uchylająca uchwałę w sprawie udzielenia Gminie Potęgowo pomocy finansowej, została 

podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 29 do protokołu) 

 

Uchwały od ppkt 14 do ppkt 18 omawiane były na wszystkich komisjach merytorycznych                                   

i zaopiniowane pozytywnie. 

 

ppkt 14)  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 r.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - udzielił głosu radnemu Zbigniewowi 

Kamińskiemu. 

 

Radny Zbigniew Kamiński- zwrócił się do Pani skarbnik oraz Zarządu z prośbą aby w przyszłości 

unikać takich sytuacji, w których zmiany dotyczące jednostek budżetowych były tak późno 

uchwalane. Pieniądze, które dyrektorzy dostaną dziś do wykorzystania, muszą być wydane do dnia 

31 grudnia br. Nie jest to bowiem proste i komfortowe w niektórych sytuacjach. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- odpowiedziała, że  to jednostki organizacyjne znajdują 

niewykorzystane pieniądze i wówczas składają wnioski aby na ostatniej sesji znalazły się ich sprawy. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- autopoprawka związana jest z przyznaniem 

dodatkowych środków na podstawie  pisma Ministra Rodziny i Polityki Społecznej z dnia 27 grudnia 

2021 roku i stanowi odpis 0,5% na obsługę zadań związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19. Wprowadzenie powyższych zmian spowoduje zwiększenie i wydatków 

bieżących o kwotę 2 000 zł. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 30 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawką omówionego 

projektu uchwały wraz z autopoprawką, zechce nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał 

? 

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw - 0 wstrzymało się - 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/372/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                  

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Słupskiego na 2021 r., została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 31 do protokołu) 

 

ppkt 15) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- wpłynęła autopoprawka. Głosu udzielił  

Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- autopoprawka związana jest ze zmianami 

wprowadzonymi do uchwały budżetowej, czyli odpisu 0,5% na obsługę zadania związanego ze 

zwalczaniem, przeciwdziałaniem i zapobieganiem COVID-19. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

 (projekt uchwały stanowi zał. nr 32 do protokołu) 

  

Przystąpił do głosowania i zapytał kto z radnych jest za przyjęciem wraz autopoprawką omówionego 

projektu uchwały, nacisnąć przycisk, kto jest przeciw? kto się wstrzymał ?  

podał wyniki głosowania: 

za - 21  przeciw -  0  wstrzymało się – 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXIV/373/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r.                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 33 do protokołu) 

 

ppkt. 16) w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu powiatu, które w 2021 roku nie 

                 wygasają z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych 

                 niewygasających wydatków; 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęła autopoprawka. Głosu 

udzielił  Skarbnik Powiatu Jadwidze Janickiej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że do wydatków budżetu, które nie 

wygasają  z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających 
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doszło nowe zadanie, związane z budową drogi powiatowej nr 1112G na granicy Miasta Ustka                        

i Gminy Ustka w kwocie 74 218 zł. Nadmieniła, że w sumie niewygasających wydatków będzie 9. 

Wynika to z faktu, że brak jest możliwości przeprowadzania w terenie odbioru technicznego 

wykonanych robót,  jak i weryfikacji ich wykonania do końca br., ze względu na panujące warunki 

pogodowe (zalegający w pasie drogowym śnieg). Dodatkowo w załączniku 1  i 2 również w poz. 2  

zmienia się wartość zadania po weryfikacji wszystkich faktur i dokonaniu płatności wykonawcy. 

Okazało się, że zmienia się kwota o 138 zł z kwoty 3 501 778 zł na kwotę 3 501 916 zł. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 34 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawką, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/374/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu powiatu, które w 2021 roku nie wygasają                

z upływem roku budżetowego oraz ustalenia planu finansowego tych niewygasających wydatków, 

została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 35 do protokołu) 

 

ppkt 17) w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęły dwie autopoprawki. Jedna 

z nich omawiana była na wszystkich komisjach w dniu 29 grudnia br. Głosu udzielił  Skarbnik 

Powiatu Jadwidze Janickiej.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że do autopoprawki z 21 grudnia br., która 

omawiana była 29 grudnia br. wpłynęła dodatkowa autopoprawka, która wprowadza do budżetu, 

kwotę 9 210 590 zł. Kwota ta stanowi przyznanie dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju 

Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na podstawie podpisanej 29 

grudnia br. umowy z Wojewodą Pomorskim. W związku z tym wzrosną dochody jak i wydatki 

budżetu na kwotę: dochody- 147 781 554 zł, wydatki- 180 554 845 zł. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poprosił o odczytanie opinii                                

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że opinia jest opinią pozytywną. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 36 do protokołu)  
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Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/375/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 37 do protokołu) 

 

ppkt. 18) w sprawie uchwalenia budżetu powiatu słupskiego na rok 2022. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – wpłynęły dwie autopoprawki. Jedna 

z nich omawiana była na wszystkich komisjach w dniu 29 grudnia br. Głosu udzielił  Skarbnik 

Powiatu Jadwidze Janickiej.  

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że do autopoprawki z 21 grudnia br., która 

omawiana była 29 grudnia br. wpłynęła dodatkowa autopoprawka. Związana ona jest                                       

z wprowadzeniem do budżetu kwoty 9 210 590 zł w związku z podpisaniem umowy 29 grudnia 2021 

r. z Wojewodą Pomorskim na dofinansowanie ze środków Funduszu rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej zadania związanego z organizowaniem 

publicznego transportu zbiorowego w zakresie powiatowych przewozów autobusowych. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – poprosił o odczytanie opinii                             

Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

Pani Jadwiga Janicka Skarbnik Powiatu- powiedziała, że opinia co do planowanego deficytu jest 

również opinią pozytywną. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – zapytał, czy radni mają pytania. Pytań 

nie było. 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 38 do protokołu)  

 

Przystąpił do głosowania i zapytał,  kto z radnych jest za przyjęciem omawianego projektu uchwały 

wraz z autopoprawkami, poprosił podnieść rękę i nacisnąć przycisk,   kto jest przeciw?  kto się 

wstrzymał?  

podał wyniki głosowania: 

za – 21    przeciw -  0   wstrzymał się - 0 

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/376/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia                          

2021 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Słupskiego, została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 39 do protokołu) 

 

ppkt 19) w sprawie uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie  

                z właściwością. 
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Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego - poprosił Andrzeja Tyszkiewicza  

przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  o przedstawienie w tej sprawie stanowiska 

Komisji. 

 

Pan Andrzej Tyszkiewicz przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji- powiedział, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 21 grudnia br. zapoznała się ze skargą 

Prezydenta Miasta Słupska  na działalność Prezesa Przedsiębiorstwa Komunikacji Samochodowej                

w Słupsku  i uznała na podstawie przepisów ustawy Kodeks Spółek Handlowych z dnia 15 września 

2000 r., że organem właściwym do rozpatrzenia skargi jest Rada Nadzorcza Spółki, sprawująca stały 

nadzór nad spółką we wszystkich dziedzinach jej działalności. Nadmienił, że do jej kompetencji 

przynależy rozpatrywanie skarg na działalność prezesa. Powiat słupski sprawuje nadzór właścicielski 

i nie ma do spółki pozycji organu zwierzchniego. W związku z tym komisja proponuje Radzie 

Powiatu przekazać skargę do rozpatrzenia Radzie Nadzorczej Spółki. Rada jest organem 

niewłaściwym do rozpatrzenia skargi. 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego zapytał, czy radni mają  pytania. Głosu 

udzielił radnemu Konradowi Tymeckiemu. 

 

Radny Konrad Tymecki- powiedział, że Pan sekretarz z upoważnienia Pani prezydent na pewno 

zdawał sobie sprawę, że Rada jest organem niewłaściwym, lecz chciał ją jedynie o tym fakcie 

poinformować. Dodał, że gdy Rada Nadzorcza postanowi w jaki sposób zdeprymować Pana prezesa 

taka informacja do Rady również powinna wrócić. 

 

Pan Jan Olech Przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego zapytał, czy radni mają jeszcze pytania.  

Więcej pytań nie było. 

(skarga stanowi zał. nr 40 do protokołu) 

(projekt uchwały stanowi zał. nr 41 do protokołu) 

 

Przystąpił do głosowania projektu uchwały i zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały, poprosił  podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

Podał wyniki głosowania: 

za- 21   przeciw- 0     wstrzymało się- 0   brak głosu- 0  

Stwierdził, że uchwała Nr XXXVI/377/2021 Rady Powiatu Słupskiego z dnia 30 grudnia 2021 r. 

uznania się za organ niewłaściwy i przekazania skargi zgodnie  z właściwością,  została podjęta. 

(uchwała stanowi zał. nr 42 do protokołu) 

 

Ad. VII. 

Wnioski i oświadczenia radnych 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - odnosząc się do tematu uchwały 

podjętej przez Miasto Słupsk poprosił aby radni, którzy chcieliby przedstawić swój punkt widzenia  

przesłali je do 4 stycznia do Biura Rady. Zapytał, czy ktoś z radnych chce złożyć wniosek, czy 

oświadczenie. Głosu udzielił radnemu Zbigniewowi Kamińskiemu. 
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Radny Zbigniew Kamiński- powiedział, że padła propozycja radnych aby Pan starosta lub 

członkowie Zarządu przewodniczyli podkomisji złożonej z przedstawicieli poszczególnych klubów 

i ewentualnych chętnych radnych w opracowaniu projektu uchwały, który mógłby być przedstawiony 

na sesji nadzwyczajnej lub normalnej.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - powiedział, że aktualnie nie 

posiadamy takiej komisji i każdy powinien takie spotkanie przeprowadzić we własnym klubie. Głosu 

udzielił Panu radcy prawnemu. 

 

Pan Maciej Pryputniewicz radca prawny- powiedział, że formalnie taka podkomisja nie istnieje, 

lecz jest możliwość spotkania się w sposób nieformalny z Panem starostą. Przypomniał jednocześnie, 

że radni nie są pozbawieni środków działania, również zbiorowego pod jakimkolwiek 

przewodnictwem. W Radzie bowiem istnieje nie jedna komisja, każda z nich ma swojego 

przewodniczącego, każda również dysponuje inicjatywą uchwałodawczą. Może składać projekty 

uchwał zarówno w sprawie stanowiska, w tej jak i  w innej sprawie, np. powołania komisji doraźnej. 

Dodał, że sformalizowanych środków do działania Rada nie jest pozbawiona. 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego – głosu udzielił Panu Pawłowi 

Lisowskiemu staroście. 

 

Pan Paweł Lisowski starosta- zaproponował spotkanie przedstawicieli wszystkich klubów w dniu 

4 stycznia o godzinie 12 w gabinecie starosty. Dodał, że ze swojej strony służy pomocą. Na sesji 

powinno być już wypracowane stanowisko.  Dodał, że czym innym jest stanowisko Rady a czym 

innym jest opinia sformalizowana w ustawie o Samorządzie  Gminnym. Dodatkowo nadmienił, że 

jest również możliwość przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami.  

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego- dodał, że termin sesji zostanie ustalony 

na wtorkowym spotkaniu. Zapytał czy radni mają pytania. Więcej pytań nie było. 

 

Ad. VIII.  

Zakończenie sesji 

 

Pan Jan Olech przewodniczący Rady Powiatu Słupskiego  - stwierdził, że porządek sesji został  

wyczerpany. Zamknął XXXVI sesję Rady Powiatu Słupskiego. Podziękował radnym i wszystkim 

obecnym za udział w obradach.  

zakończenie godz. 1440 

        

 

 

(wniosek i opinie Komisji Polityki Społecznej z dnia 29.12.2021 roku stanowią zał. nr 43 do 

protokołu) 

 (wniosek i opinie Komisji Rolnictwa. Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 29.12.2021 

roku stanowią zał. nr 44 do protokołu) 
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(wniosek i opinie Komisji Budżetu i Finansów oraz Rozwoju Powiatu z dnia  29.12.2021 r. stanowi 

zał. nr 45 do protokołu) 

      

 

         Przewodniczący Rady 

                  Jan Olech 

Protokołowała: 

Anna Lewicka 

 

 

 

 

 

 

 

 


